
 

 

Aantekeningen bijeenkomst op 20 december 2023 

1. Opening door de voorzitter. 
De voorzitter opent deze laatste bijeenkomst van 2023 en heet iedereen 
van harte welkom. 
 

2. Mededelingen: 
De volgende leden hebben zich afgemeld voor de bijeenkomst van 
vandaag: 
-  Ad Ritmeester, aanwezig tot de lunch 
-  Henk Kaal, aanwezig tot de lunch 
-  Jan van Luijk 
-  Jos Ragas 
-  Jos Vreeswijk, aanwezig tot de lunch 
-  Onno de Vries, laat zich afmelden voor aanvang van de bijeenkomst 
-  Wout van der Kleut, laat zich afmelden voor aanvang van de bijeenkomst 
 
Tegen het lidmaatschap van Joop van Ruler zijn geen bezwaren binnen gekomen. 
De procedure kan worden voortgezet. Hans Gelauff en Wim Oudejans als bestuurslid houden 
het kennismakingsgesprek, waartoe Wim het initiatief neemt. 
 
Klaas Brouwer heeft direct na de bijeenkomst van 6 december 2023 te kennen gegeven lid te 
willen worden van Probus Nijkerk. Van de voorzitter krijgt Klaas het probus-speldje overhandigd. 
 

3. Overige mededelingen: 
*  Van de voorzitter: 
 Bestuurssamenstelling: 
 Er hebben zich geen kandidaten gemeld voor de functie van penningmeester. Dat  
    betekent dat Lex deze functie nog twee jaar blijft vervullen, dus tot 1-1-2026. 
 Voor de functie van Adjunct secretaris/penningmeester is Hans de Heer bereid 
    gevonden om deze functie m.i.v. 1-1-2024 over te nemen van Erik Hess. 
 
 Tegen het lidmaatschap van Joop van Ruler zijn geen bezwaren binnen gekomen. 
 De procedure kan worden voortgezet. Hans Gelauff en Wim Oudejans als bestuurslid 
 houden een kennismakingsgesprek, waartoe Wim het initiatief neemt. 
 
Klaas Brouwer heeft direct na de bijeenkomst van 6 december 2023 te kennen gegeven lid te 
willen worden van Probus Nijkerk. Van de voorzitter krijgt Klaas het probus-speldje overhandigd. 
 
*  Van de secretaris:  
 Om vergissingen te voorkomen vraagt de secretaris om zich voor het afmelden aan de 
volgende afspraak te houden: 
 
Afmelden uiterlijk de dinsdag voorafgaande aan de bijeenkomst voor 16.00 uur per mail op het 
mailadres van de secretaris (secretarisprobusnijkerk@gmail.com), niet als reply, maar in een 
“verse” mail. Dus geen mondelinge- of telefonische afmeldingen en ook niet per WhatsApp. 
Omdat iedere afmelder een bevestiging krijgt, staat niemand iets in de weg om de secretaris te 
helpen herinneren aan zijn gedane afmelding als hij geen bevestiging heeft ontvangen.  
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*  Van de penningmeester:  
 Lex biedt vandaag de borrel aan, niet alleen om het applaus te honoreren wat klonk toen zijn 
functie als penningmeester met twee jaar werd verlengd, maar ook omdat hij op 2-1-2024 de 
leeftijd van 80 jaar bereikt. 
*  Van de webmasters: geen mededelingen; 
*  Van de Programmacommissie:  
 Zie punt 7 van dit verslag. 
 

4. Rondvraag: 
*  Jan Droogh dringt aan op een uitnodiging voor het Nieuwjaarsdiner, temeer omdat weduwen 
nog niet eens op de hoogte zijn gebracht van de datum. Het wachten op het versturen van die 
uitnodiging wacht op afspraken met Kade 10, doch ook als die vandaag nog niet gemaakt 
kunnen worden zal de secretaris vandaag de uitnodiging doen uitgaan. 
*  Adrie de Boer heeft de Kerstattenties onder de weduwen rondgebracht en ervaart dat  de 
waardering voor dit gebaar elk jaar lijkt te groeien. 
 

5. Levensverhaal van Peter van Os: 
Peter geeft middels zijn levensverhaal ons een goede indruk wat hij in zijn actieve carrière en 
privé gedaan heeft. 
 

6. Levensverhaal Henk Stormbroek: 
Henk geeft middels zijn levensverhaal ons een goede indruk wat hij in zijn actieve carrière en 
privé gedaan heeft. 
 

7. Programmacommissie, evaluatie 2023 en vooruitblik 2024: 
*  Het programma 2023 wordt positief beoordeeld. Wel moet gewaakt worden voor herhaling 
van voordrachten en excursies betrekkelijk kort na elkaar. 
*  Sjaak de Korte vraagt om suggesties voor voordrachten en excursies voor 2024. 
 
Martin Vink stelt dat een grotere vrijheid voor onderwerpen van voordrachten wenselijk is en 
dat de voorwaarde voor actualiteit, zou moeten vervallen. Niemand herkent zich in deze 
voorwaarde, dus die vrijheid is volop aanwezig, waarbij onderwerpen over religie en politiek 
gevoelig (kunnen) liggen. 
Verder merkt Martin Vink op het jammer te vinden dat een vergoeding aan de spreker een 
voordracht soms in de weg staat. Lex pareert deze opmerking, omdat de hoogte van een 
vergoeding nog nooit een belemmering is geweest. De Programmacommissie heeft een 
jaarbudget en is vrij om daaruit een eventueel hogere vergoeding te betalen.  
Als de Programmacommissie over zijn budget dreigt te gaan, staat het de commissie vrij om het 
bestuur extra budget te vragen. Het bestuur beslist. Het is tot nu toe nog  nooit voorgekomen 
dat een voordracht niet doorgegaan is vanwege een te hoge vergoeding. 
 
Tenslotte wordt het aloude punt van het aantal voordrachten door eigen leden, als deel van het 
totaal aantal voordrachten , ook nu weer ter tafel. Hoewel voordrachten uit eigen gelederen 
gewaardeerd en gestimuleerd worden, wordt, net als alle voorgaande jaren, geen verplichting 
opgelegd, temeer omdat het ook elk jaar weer lukt om een goed programma samen te stellen. 
 
 


